
معاون خدمات شهری شهرداری رشت خبر داد: 

ممنوعیت نصب داربست در سطح شهر در 
موارد مختلف

رشت- مهناز نوبری - معاون خدمات شهری شهرداری این 
کلانشهر درگفتگویی اظهار کرد: خطر سقوط داربست و بنر نصب شده 
بر شهروندان و وسائل نقلیه، خدشه به سیما و منظر شهر، ایجاد سوء 
مدیریت در بهبود مدیریت شهری و هرج و مرج در فضای اطلاع رسانی 
شهری و محیطی از دلایل ممنوعیت نصب بنر و داربست است.علیرضا 
مقصودی با اشاره به نصب چنین بنرها و داربست هایی در معابر عام 
گفت: تبعات حقوقی هرگونه حادثه ای در اثر نصب داربست ها متوجه 
شهرداری بوده و از این بابت شهرداری نیز تصمیم به ممنوعیت این 
مهم کرده است. وی خاطر نشان کرد: در این رابطه شهرداری از صدور 
هرگونه مجوز، از سالهای گذشته تاکنون خودداری کرده اما برای رفاه 
شهروندان، مقدار قابل توجهی از استند واتربند را درنقاط مختلف شهر 
نصب نموده است. معاون خدمات شهری شهرداری رشت از ادارات، 
هیئت ها و عموم  مردم خواست تا برای نصب بنر ها به سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز مراجعه و با همان هزینه نصب داربست، در محل 
های تعیین شده نسبت به اطلاع رسانی های خود اقدام کنند. مقصودی 
افزود: شهرداری رشت در صورت مشاهده هرگونه داربست در سطح 

شهر، نسبت به جمع آوری آن اقدام خواهد کرد.

 سمپاشی 466هزار هکتار زمین زراعی 
در حال انجام است

مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد کشاورزی کردستان گفت: 466 
هکتار از اراضی زراعی و باغی استان در سال جاری تحت پوشش طرح 
مبارزه با آفات قرار گرفتند که تا کنون 27 هزار و 680 هکتار از این 
میزان اجرا شده است. به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
استان کردستان به نقل از ایرنا، محمد غفوری با بیان اینکه همه ساله 
کشاورزان استان با 130 نوع افت مبارزه می کنند افزود: طی سال های 
گذشته مبارزه با سه آفت ملخ، سن گندم و علف های هرز به صورت 
ویژه در دستور کار قرار گرفته تا از خسارت های احتمالی این افت ها 
به مزارع جلوگیری شود.وی گفت: این سه نوع آفت بیشترین میزان 
را در سطح مزارع استان درگیر می کنند که از این رو سازمان جهاد 
کشاورزی برنامه های منسجمی را برای مبارزه با آنها دارد به طوریکه 
امسال پیش بینی می شود سطح مبارزه با آفت سن گندم به 182 هزار، 

علف های هرز 132 هزار و ملخ نیز به حدود 150 هزار هکتار برسد.
وی اظهار کرد: در سال جاری حدود 15 هزار هکتار از اراضی 
پنج شهرستان به صورت رایگان از سوی این سازمان برای مبارزه با 
آفت ملخ در پنج شهرستان مریوان، سروآباد، سنندج، کامیاران و بانه 
اجرا می شود.وی با بیان اینکه برای مبارزه با این آفت در هر هکتار 
حدود 400 هزار ریال از سوی دولت هزینه می شود اضافه کرد: در 
طرح رایگان سم و سمپاش از سوی سازمان جهادکشاورزی و نیروی 
انسانی نیز از سوی کشاورزان تامین می شود.به گفته وی، هم اکنون 
سازمان جهادکشاورزی برای اجرای طرح مبارزه با آفت ملخ، سمپاش 
مورد نیاز 160 هزار هکتار و سم مورد نیاز 150 هزار هکتار از اراضی 
پنج شهرستان را خریداری کرده است.مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد 
کشاورزی کردستان با بیان اینکه طرح مبارزه با علف های هرز از دیگر 
برنامه های منسجم این سازمان است اظهار کرد: اجرای این طرح در 
132 هزار هکتار از اراضی برنامه ریزی شده که برای اجرای آن آموزش 
کشاورزان، توزیع سموم جدید در کیلنیک های گیاه پزشکی، اطلاع 
رسانی و بررسی کیفیت سموم توزیع نیز در برنامه کاری سازمان است.
غفوری گفت: این طرح نیز از ابتدای رشد علف های هرز در مزارع 
استان آغاز شده و تا کنون حدود 22 هزار هکتار از این میزان با نظارت 
و راهنمایی کارشناسان سازمان جهادکشاورزی تحت پوشش قرار گرفته 
است.وی با بیان اینکه در زمستان سال قبل به علت وجود سرمای 
قابل قبول، پیش بینی می شود میزان آفت سن گندم کاهش یافته 
است افزود: انتظار سازمان جهادکشاورزی سال جاری بر اساس نظریات 

کارشناسان احتمال کاهش سطح پیش بینی است.

برگزاری ستادساماندهی امورجوانان استان 
گلستان باموضوع هفته جوان

جوان  هفته  باعنوان  استان  امورجوانان  ستادساماندهی  جلسه 
گلستان  استانداری  واجتماعی  ،امنیتی  سیاسی  دفترمعاون  درمحل 
وامورجوانان  فرهنگی  معاونت  عمومی  روابط  گزارش  برگزارگردید.به 
استان ،جلسه ستادساماندهی امورجوانان استان باعنوان هفته جوان 
گلستان  استانداری  واجتماعی  ،امنیتی  سیاسی  دفترمعاون  درمحل 
برگزارگردید.جلسه فوق باتلاوت آیاتی چندازکلام الله مجیدآغازوسپس 
تبریک  ضمن  استان  وجوانان  ورزش  کل  مدیر  طیبی  دکتربهمن 
سال نوواعیادشعبانیه ازهمکاری دستگاههای اجرایی استان دراجرای 
مصوبات ستادساماندهی امورجوانان قدردانی نمود.ایشان پیروارسال 
گفت  فراغت  اوقات  سامانه  درخصوص  ستاد  دستورجلسه 
:دستگاههای عضو ستادمی بایست مبلغی راجهت راه اندازی سامانه 
به حساب سمن مجری واریز می کردندکه بعضی ازدستگاههاتاکنون 
جلسه  دیگرازمصوبات  یکی  اند.طیبی  نکرده  امررامحقق  این 
امورجوانان  ساماندهی  برای  اعتباری  ردیف  راتعیین  گذشته 
دستگاههاباهماهنگی سازمان برنامه وبودجه عنوان وخواستارتسریع 
مدیران  ویژه  خواستارنگاه  درادامه  شد.طیبی  خصوص  دراین 
های  خانه  ساخت  ،پیگیری  استان  جوانان  مجمع  به  ومسئولین 
جوان درشهرستانها،نشست مدیران بامعاونت فرهنگی وامورجوانان 
ازبرگزاری  درپایان  شد.ایشان  ودیگرمواردمشابه  جوانان  وسمنهای 
برترونخبه  ازجوانان  اکبر)ع(وتجلیل  علی  حضرت  جشنواره 
استان،دیدارجامعه جوانان واعضای سمن ها بانماینده محترم ولی 
استان  معززگرگان،حضوردرزندانهای  جمعه  وامام  دراستان  فقیه 
ودیداربازندانیان جوان،دیدارباخانواده های معزز شهدادرسطح استان 
،دیدارجوانان  سراسراستان  شهرستانهای  شهدای  گلزار  ،غبارروبی 
بااستاندارمحترم گلستان واجرای بیش از300برنامه آموزشی ومسابقه 
دیگرراازفعالیتهای  برنامه  ودهها  استان  درسطح  وورزشی  فرهنگی 

ستاددرهفته جوان یادکرد.

 اختصاص ۹۲ میلیارد ریال برای 
بهسازی و نوسازی بافت فرسوده گلستان

با دادبود شهردار گرگان و  حسین محبوبی در حاشیه نشست 
کارشناسان مربوطه در جمع خبرنگاران  اظهار داشت: نشست های 
کاری و تخصصی و بررسی طرح ها و پروژه های شهری، بین اداره کل 
و شهرداری ها باعث تسریع و تسهیل امور خواهد شد که این مهم در 
رفع مشکلات شهروندان موثر خواهد بود.وی افزود: اجرای طرح های 
مشترک با شهرداری ها در بافت های تاریخی و فرسوده از دیگر موضوعاتی 
است که در این نشست ها مورد بررسی و تصمیم گیری های لازم اتخاذ 
می شود.مدیر کل راه و شهرسازی گلستان ادامه داد: خوشبختانه در 
شهر گرگان تاکنون تعدادی پروژه مشترک با شهرداری گرگان اجرایی 
تاریخی شامل  بافت  شده و در نظر داریم در سالجاری درمحدوده  
محلات سرچشمه، بازار نعلبندان و پاسرو ، بافت فرسوده و بافت های 
ناکارآمد شهری با توجه به سیاستگذاری وزارتخانه متبوع این همکاری 
را گسترش و پروژه هایی را اجرا کنیم.وی افزود: حدود 2 هزار و 621 
هکتار حدود 62.16 درصد از مساحت استان محله ها و محدوده های 
بافت های میانی و سکونتگاه های غیررسمی محسوب می شود که باید 
برای آن برنامه های تدوین و با حضور سازمان های متولی اقدامات لازم 
را بیش از پیش انجام داد.مدیر کل راه و شهرسازی گلستان ادامه داد: 
از سال 94 و همزمان با برنامه پنجم و ششم توسعه تاکنون حدود 
5.7 میلیارد تومان در زمینه های مختلف از قبیل احیاء تکایا، تملک 
توانمند سازی  اجرای طرح  و  ، مساجد  تاریخی  بازسازی خانه های  و 
ساکنین محدوده های غیر رسمی و بهسازی و نوسازی بافت فرسوده در 
شهرهای گرگان و گنبدکاووس در محلات هدف توسط این اداره کل 
اجرا شده و در سالجاری تعداد 20 پروژه با اعتباری بالغ بر 92 میلیارد و 

199 میلیون ریال از محل تامین منابع ملی اجرایی می شود.

  تبریز – فلاح: مدیرعامل جدید سازمان قطار شهری 
تبریز خواستار توجه ویژه دولت در اعطای اعتبارات لازم و 
حمایت شورای اسلامی شهر تبریز برای تداوم شبانه روزی 
عملیات عمرانی مترو تبریز شد. به گزارش خبرنگار ما در 
مدیران  معارفه  و  تودیع  مراسم  در  مولوی  تبریز، مصطفی 
برای  تلاش  حومه  و  تبریز  شهری  قطار  سازمان  عامل 
رضایتمندی مردم را ضروری دانست و گفت: پروژه مترو تبریز 
باید چند سال پیش به سرانجام می رسید لذا باید برای تکمیل 
این پروژه مهم شهری به صورت شبانه روزی تلاش نماییم. 
مولوی با درخواست از اعضای شورای شهر برای ایجاد تمهیدات 
لازم تملک و تحویل ایستگاه های باقی مانده مترو تبریز گفت: تملک سریع و تحویل آن به سازمان قطار شهری برای احداث 
ایستگاه ها قطعا به تسریع عملیات عمرانی و در کنار آن کاهش هزینه های اجرا و تکمیل مترو تبریز منجر خواهد شد. 
مدیرعامل سازمان قطار شهری تبریز و حومه افزود: بر اساس بررسی هایی که در مدت اخیر در مترو تبریز انجام دادام، هر چند 
مترو تا میدان ساعت فعال است اما هنوز نواقصاتی در ایستگاه ها به چشم می خورد که باید هرچه سریعتر رفع شود.  وی با اشاره 
به اینکه در حال حاضر مترو تبریز 120 میلیارد تومان بدهی دارد گفت: در صورت حل این مشکل انشاالله تا پایان سال مترو 
تبریز را تا ایستگاه لاله خواهیم رساند. سردار مولوی با تقدیر از تلاش های اکیپ های اجرایی و پیمانکاران فعال در پروژه متروی 
تبریز در خط یک و دو گفت: همکاران مجرب و متعهد مترو و پیمانکاران مجموعه باید کماکان همانند گذشته و بلکه بیشتر 
از گذشته برای تکمیل و اجرای عملیات عمرانی مترو تبریز تلاش کنند. وی با درخواست از شورای شهر تبریز برای موافقت 
با اختصاص وام 100 میلیارد تومانی به مترو تبریز گفت: در صورتی که این وام به مترو اختصاص یابد قسمتی از مشکلات 
مطروحه رفع خواهد شد. مولوی تسریع در تملک ایستگاه های قطار شهری تبریز را ضروری دانست و گفت: در صورتی که 
ایستگاه های خط 2 و برخی ایستگاه های خط یک در فازهای بعدی هر چه سریعتر تملک و در اختیار سازمان مترو قرار گیرد 
باعث کاهش هزینه و تسریع در سرعت اجرای پروژه خواهد بود. مدیرعامل سازمان قطار شهری تبریز در پایان سخنانش از 
نمایندگان مردم تبریز مجلس شورای اسلامی درخواست کرد: نمایندگان تلاشگر و مردمی استان بخصوص نمایندگان مردم 
تبریز در مجلس شورای اسلامی با ارتباطات خود با نمایندگان دولت نسبت به اخذ سهم دولت از مترو تهران در مترو تبریز 
تلاش نمایند. پیش از مصطفی مولوی، پشمینه آذر مدیرعامل سازمان قطار شهری تبریز بود که به دنبال مصوبه دولت مبنی 

بر عدم حضور بازنشستگان در پست های مدیریتی از این سمت استعفا کرده بود.

آموزان  دانش  خوشنویسی  مسابقات  دوره  سومین 
مقطع ابتدایی استان در بیست و هشتمین روز از فروردین 
ماه 1397 در کانون پرورشی و فکری کودکان و نوجوانان 

بوستان مهدی برگزار شد.
به گزارش اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی آموزش 
آموزش  پناهنده معاون  قم، مریم سادات  استان  پرورش  و 
ابتدایی آموزش و پرورش استان در گفت و گویی با خبرنگار 
این  گذار  پایه  اولین  اینکه  بر  تأکید  ضمن  عمومی  روابط 
مسابقات در کشور استان قم بوده است گفت: بیش از 200 
نفر از دانش آموزان پسر و دختر در مقطع ابتدایی امروز با 
یکدیگر به رقابت  پرداختند.پناهنده گفت: هنر خوشنویسی قدمتی طولانی در بین مجموعه هنر های  ایرانی اسلامی 
دارد، لذا این مسابقات انگیزه ای مناسب برای دانش آموزان ایجاد می کند تا ضمن آشنایی با این هنر اصیل به یادگیری 
آن بپردازند.معاون آموزش ابتدایی آموزش و پرورش قم تصریح کرد: این رقابت ها در سومین دوره خود با حضور 220 

نفر از دانش آموزان منتخب دختر و پسر مقطع ابتدایی استان در مدت زمان یک ساعت برگزار می گردد.
وی گفت: مسابقه خوشنویسی در سه مرحله آموزشگاهی، ناحیه/منطقه ای و استانی برگزار می شود که در این 

دوره 55 نفر از دانش آموزان برای برگزیده شدن در سطح استانی به رقابت با یکدیگر می پردازند.
پناهنده ضمن اشاره به اینکه باید هنر خوشنویسی را از ابتدای کودکی به دانش آموزان آموزش داد گفت: یکی از 
فوایدی که برای هنر خوشنویسی در نظر گرفته می شود علاقه مند کردن دانش آموزان به مطالعه و نوشتن می باشد.
وی خاطر نشان کرد: آثار دانش آموزان در مسابقات خوشنویسی طی دو مرحله و توسط 4 داور خبره در این زمینه 

مورد بررسی و تجزیه و تحلیل قرار می گیرد.
معاون آموزش ابتدایی استان در پایان گفت: این رقابت ها بین تمامی دانش آموزان استان  که نواحی چهار گانه 

آموزش و پرورش و مدارس روستایی را تشکیل می دهند به صورت همزمان برگزار گردید.

عضو شورای اسلامی شهر تبریز عدم  – فلاح:  تبریز 
تصویب بودجه سال جاری شهرداری تبریز را موجب رکود 
در پروژه های عمرانی شهر شده است. به گزارش خبرنگار 
ما در تبریز، کریم صادق زاده ضمن اظهار تاسف از نهایی 
گذشت  از  بعد  گفت:   1397 سال  بودجه  تصویب  نشدن 
حدود بیست روز از سال جاری، متاسفانه به دلیل پاره ای از 
مسائل، تصویب بودجه در مجموعه شورای شهر هنوز نهایی 
نشده است. صادق زاده افزود: بر اساس قانون، بودجه بعد 
از جمع بندی در شورای شهر بایستی توسط فرمانداری نیز 
بررسی و بعد از رفع ایرادات و ابهامات و ... به مرحله اجرا 
درآید که در حقیقت پروسه ای زمان بر است. وی با اشاره به اینکه شهردار تبریز در هشتم بهمن ماه سال گذشته 
لایحه بودجه را تقدیم شورای شهر کرده است، گفت: تا به امروز به دلیل اینکه تصویب بودجه سال 1397 شهرداری 
تبریز نهایی نشده و به این ترتیب شهرداری هم منابع مالی لازم برای عقد قراردادها، پیمان نامه ها و ... ندارد، عملا 
شهرداری تبریز تعطیل شده است. عضو شورای شهر تبریز تصریح کرد: علی رغم اینکه ایرادات و ابهامات وارده همکاران 
اینکه  برای  قانون می دانم ولی  با نص صریح  بنده به مباحث مطرح شده در مورد بودجه را کاملا صحیح و مطابق 
شهرمان حداقل از نظر عمرانی در رکود نماند باید به شهردار شهرمان که خودمان انتخاب کرده ایم اعتماد کنیم. کریم 
صادق زاده با تاکید بر اینکه نباید از شهردار انتظار داشته باشیم که با دستان بسته، عملکرد خوبی را از خود به نمایش 
بگذارد، افزود: واقعا با تخصیص یک دوازدهم بودجه برای شهری مثل تبریز، چه کاری و یا چه کارهایی می شود انجام 
داد؟ با این مبلغ کدام حوزه از حوزه های متعدد شهرداری را می شود پوشش داد؟  وی با درخواست از شورای شهر 
از همکاران بزرگوارم در شورای شهر این  افزود: تقاضای بنده  تبریز در خصوص اعتماد به مجموعه مدیریت شهری 
است که بیاییم و به مجموعه مدیریت شهری اعتماد و اعتقاد داشته باشیم و دیوار بلندی بین شورای شهر و شهرداری 
نکشیم تا در سایه تعامل، گفتگو و با بیان دغدغه هایمان در مورد بودجه و رسیدن به فصل های مشترک، به پیشرفت 
و توسعه شهرمان بیشتر کمک کنیم. عضو شورای شهر تبریز در پایان سخنانش اظهار داشت: در اینجا از تمام رسانه 
ها، اساتید دانشگاهی، نخبگان شهر، مدیران و همه دلسوزان شهرمان عاجزانه تقاضا دارم که با ارائه نظرات، انتقادات 
و پیشنهادات سازنده خود، یار و یاور ما در شورای شهر باشند و ان شاالله بتوانیم در سایه خرد جمعی، شاهد توسعه 

شهرمان در تمام ابعادش باشیم.  

آبفار  شرکت  مدیرعامل   : اخبارصنعت   بوشهر- 
بخشی  انسجام  و  هماهنگی  هدف  با  گفت:  بوشهر  استان 
استانی  کارگروه  روستایی  آبرسانی  حوزه  های  فعالیت  در 
سازگاری با کم آبی شرکت آب وفاضلاب روستایی  استان  

بوشهرفعال شد.
بوشهر،  استان  آبفار  روابط عمومی شرکت  به گزارش 
کارگروه  این  افزود:  ایرنا  با  گو  و  گفت  در  نصوری  مسعود 
کم  با  سازگاری  واستانی   ملی  کارگروه  زیرمجوعه  در  که 
آبی و تعادل منابع و مصارف آب در مناطق مختلف کشور 
فعال شده سعی دارد تا با پیش بینی ساز و کار مناسب و با 

استراتژی مورد نیاز در هر منطقه زمینه گذر بحران کمبود آب تابستان استان بوشهر را فراهم کند.
برای نحوه توزیع کمبود آب مصرف بخش های مختلف )شامل شرب و بهداشت،  اولویت بندی  بیان کرد:  وی 
صنعت، کشاورزی، فضای سبز و محیط زیست( در چارچوب منابع آب تخصیص یافته توسط وزارت نیرو از از هدف های 

اصلی کارگروه استانی سازگاری با کم آبی به شمار می رود.
نصوری ادامه داد: در سال گذشته با وجود کمبود شدید منابع آبی استان بوشهر تابستان موفقی را پشت سرگذاشت 
که در سال جاری نیز با توجه به کاهش چشمگیر بارش نزولات آسمانی و تداوم خشکسالی چندین ساله مصمم هستیم 
با کمترین چالش ممکن آب روستاهای استان بوشهر تامین شود.وی با تاکید بر ضرورت استفاده از ظرفیت رسانه ها 
و بویژه رسانه ملی اظهار کرد: یکی از کارکردهای اصلی کارگروه سازگاری با کم آبی استفاده از ظرفیت رسانه ها برای 

آگاه سازی بیش از پیش مردم به مقوله کم آبی و تبیین راه های مقابله با آن است.
نصوری ادامه داد: با تخصیص اعتبار مناسب اعتبارات شرکت آب و فاضلاب روستایی استان بوشهر در موضوع 
نوسازی شبکه های انتقال و افزایش شمار روستاهای برخوردار از شبکه آبرسانی شاهد اقداماتی قابل توجه بودیم که 

انتظار با توجه به اهمیت موضوع آب در سال جاری نیز شاهد تکرار تخصیص حداکثری اعتبارات این حوزه باشیم.

مدیرعامل جدید سازمان قطار شهری تبریز و حومه:

مترو تبریز به توجه ویژه دولت و حمایت شورای 
شهر نیاز دارد

سومین دوره مسابقات خوشنویسی دانش آموزان 
مقطع ابتدایی استان قم

عضو هئیت رئیسه شورای اسلامی شهر تبریز:

 دیوار بلندی بین شورای شهر 
و شهرداری نکشیم

کارگروه سازگاری با کم آبی شرکت آبفار استان 
بوشهر فعال شد

تبریز - اسد فلاح: استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه آباد کردن 
مقاوم سازی  کنار  در  گفت:  است،  اولویت دار  و  مقدس  کار  یک  روستاها، 
از  روستایی  اشتغال  ایجاد  و  روستاها  بصری  خانه های روستایی، زیباسازی 
قرار  توجه  مورد  باید  نیز  روستایی  گردشگری  و  بوم گردی  توسعه  طریق 
گیرد. به گزارش خبرنگار ما در تبریز، مجید خدابخش در دیدار با مدیران 
بنیاد  تأسیس  سالروز  مناسبت  به  تابعه  شرکت های  و  استان  مسکن  بنیاد 
بنیاد  اینکه  به  اشاره  با  امام،   100 حساب  دهه  و  اسلامی  انقلاب  مسکن 
ایران  اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  بعد  که  بود  نهادهایی  اولین  جزو  مسکن 
تأسیس شد، افزود: در شرایطی که کشور دچار مشکلات بزرگی بود و نظام 
سیاسی جدید هنوز به طور کامل مستقر نشده بود، حضرت امام در راستای 
کمیته  مثل  نهادهایی  تشکیل  دستور  مستضعفان،  و  محرومان  به  توجه 
ایشان  لطیف  روح  نشان دهنده  که  کردند  صادر  را  مسکن  بنیاد  و  امداد 
توجه  که  می دهد  نشان  مسکن  بنیاد  مثل  نهادی  تشکیل  گفت:  وی  بود. 
اسلامی  انقلاب  رهبران  برای  اندازه  تا چه  قشر محروم جامعه  نیازهای  به 
آثار و خدمات زیادی  تاکنون منشأ  نهاد  این  اهمیت داشت و خوشبختانه 
بوده است. استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه با توسعه روستاها، 
اجرای  نحوه  گفت:  است،  گذشته  از  متفاوت  نیز  مسکن  بنیاد  رویکرد 
اقتصاد روستایی  و  امروزه در جذب گردشگر  طرح های هادی در روستاها 
استفاده  فرصت  این  از  تبریز 2018  رویداد  بهانه  به  باید  و  دارد  تأثیر  نیز 

بافت های فرسوده  بنیاد مسکن در نوسازی  از مشارکت  کنیم. وی همچنین 
شهری استقبال کرد و گفت: این موضوع جزو اولویت های دولت است و بنیاد 
مسکن باید با استفاده از تجربه مقاوم سازی روستایی در این حوزه نیز منشأ 
اثر باشد؛ این کار، کار ارزشمندی است و از هر جهت به نفع استان خواهد 
بود. خدابخش بر تسریع در ادامه طرح ویژه نوسازی و مقاوم سازی روستایی 
میانگین  از  بهتر  بخش  این  در  استان  وضعیت  اگرچه  گفت:  و  کرد  تأکید 
کشوری است، اما نباید به وضع موجود اکتفا کنیم؛ چراکه اگر حادثه ای مثل 
زلزله اتفاق بیفتد ناچار خواهیم بود که هزینه های هنگفتی را متحمل شویم. 

را  پایانی سخنان خود مدیریت جهادی  استاندار آذربایجان شرقی در بخش 
انقلابی هرچه  نهادهای  انقلابی ذکر کرد و گفت:  نهادهای  مهم ترین ویژگی 
به  که  کنند  مراقبت  باید  و  داشت  خواهند  بهتری  عملکرد  باشند  چابک تر 
به  از مهاجرت روستائیان  تبدیل نشوند. وی، جلوگیری  اجرایی  دستگاه های 
شهرها و حاشیه نشینی را کاری مقدس دانست و گفت: فعالیت بنیاد مسکن 
در راستای آباد کردن روستاها و ترغیب مردم به ماندن در روستا فوق العاده 
آذربایجان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیرکل  است.  مطلوب  و  ارزشمند 
شرقی هم در این دیدار از نوسازی 52 درصد از واحدهای مسکن روستایی 
استان خبر داد و گفت: از 283 هزار مسکن روستایی در استان تاکنون 147 
هزار واحد نوسازی و مقاوم سازی شده است. حافظ باباپور با بیان اینکه تاکنون 
در 713 روستای استان طرح هادی اجرا شده است، افزود: تمام روستاهای 
بالای یکصد خانوار استان تحت پوشش طرح هادی هستند. وی با اشاره به 
اینکه تأمین مسکن برای محرومان اصلی ترین وظیفه بنیاد مسکن است، گفت: 
بنیاد و یک هزار واحد  این  ارزان قیمت توسط  تاکنون 11 هزار واحد مسکن 
نیز توسط انجمن خیرین مسکن ساز استان به افراد نیازمند تحویل شده است. 
بازسازی 20 هزار واحد مسکن روستایی و 5 هزار واحد  از  باباپور همچنین 
مسکن شهری در جریان زلزله سال 1391 ارسباران خبر داد و گفت: در حادثه 
سیل شهرستان عجب شیر و زلزله شهرستان سراب در سال گذشته نیز حدود 

250 واحد مسکن روستایی بازسازی شد.

جمهوری  ارتش  گفت:  ارتش  روز  مناسبت  به  پیامی  در  قم  استاندار 
اسلامی ایران نه تنها در حفظ و حراست از استقلال و تمامیت ارضی که در 

عرصه سازندگی کشور نیز سهم ویژه و حائز اهمیتی دارد.
در پیام سید مهدی صادقی آمده است: بسمه تعالي

و  شجاعت  ایثار،  یادآور  ارتش  روز  نام  به  فروردین   29 روز  نامگذاري 
مقدس  نظام  استقرار  روزهاي  نخستین  از  که  است  نهادي  هاي  دلاورمردي 
از  دفاع  اسلامي،  انقلاب  پاسداران  سپاه  همراهي  و  ایران  اسلامي  جمهوري 
را سرلوحه  بیگانگان  تهدیدات  برابر  در  و خاکي کشور  آبي  مرزهاي  و  کیان 
و  شهید  هزاران  تقدیم  با  راه  این  در  و  است  داده  قرار  خود  هاي  مأموریت 
جانباز، عزت و سربلندي را براي میهن اسلامي و ملت بزرگ ایران به ارمغان 

آورده است.
ارتش  دریایي  و  هوایي  زمیني،  هاي  یگان  مقتدرانه  و  باصلابت  حضور 
غیور در عملیات هاي مختلف دوران دفاع مقدس علاوه بر کسب پیروزي هاي 
غرورآفرین و نیل به دستاوردهاي بزرگ نظامي در ضربه زدن به پیکر دشمن 
متجاوز، توان جنگي و قدرت و آمادگي بالاي طرح ریزي، اجرا و شایستگي 

جمهوري  مسلح  نیروهاي  خاص  هاي  توانمندي  و  عملیاتي  و  رزمي  هاي 
اسلامي ایران در عرصه هاي دفاعي را نیز به دنیا نشان داد.

ارتش نه تنها در حفظ و حراست از استقلال و تمامیت ارضي که در 
عرصه سازندگي کشور نیز سهم ویژه و حائز اهمیتي را دارد. مرور عملکرد 

یگان  این  مؤثر  آفریني  نقش  و  مشارکت  بیانگر  جنگ  از  بعد  هاي  سال 
برداري  بهره  که  است  بزرگي  هاي  پروژه  و  ها  طرح  اجراي  و  طراحي  در 
کرده  تسهیل  را  آباداني کشور  و  عمران  و  پیشرفت  توسعه  روند  ها  آن  از 
علاوه  روز،  علم  و  تجهیزات  به  مجهز  و  کارآمد  ارتش  نیز  امروزه  است. 
اقتدار،  ارتقاي  و  حفظ  زمینه  در  خود  استراتژیک  اهداف  به  پایبندي  بر 
به خودکفایي سازماني مي  نیل  توانایي هاي نظامي و دفاعي و  آمادگي و 
کوشد تا بیش از پیش مسیر تحقق اهداف متعالي انقلاب اسلامي و اعتلا 

و سربلندي نظام را هموار نماید.
ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهداي عزیز ارتش، فرارسیدن روز ارتش 
جمهوري اسلامي ایران به فرماندهي معظم کل قوا و تمامي نیروهاي مؤمن، 
مخلص، فداکار و جان برکف ارتش به ویژه فرماندهان و پرسنل دلاور این یگان 
در استان قم تبریک و تهنیت عرض نموده، توفیقات و سرافرازي همگي این 
عزیزان را در خدمت به نظام مقدس جمهوري اسلامي و صیانت از ارزش ها و 

دستاوردهاي آن از درگاه ایزدمنان مسألت دارم.
سيد مهدي صادقي -استاندار قم

استاندار آذربایجان شرقی از مشارکت بنیاد مسکن در نوسازی بافت های فرسوده شهری استقبال کرد

 مدیرکل بنیادمسکن آذربایجان شرقی: تمام روستاهای 
بالای یکصد خانوار استان تحت پوشش طرح هادی هستند

پيام استاندار قم به مناسبت روز ارتش جمهوري اسلامي ايران
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دستگیري 
سارق 
زورگیر در 
شهرکرد

فرمانده انتظامي شهرستان شهرکرد از دستگیری سارق به 
عنف فراري در کمتر از یک ساعت در این شهرستان خبر داد.

سرهنگ سیدروح الله موسوي اظهار کرد: در پي کسب خبري 
مبني بر وقوع یک فقره سرقت به عنف از یک سوپر مارکت در 
شهرکرد موضوع به صورت ویژه در دستور کار ماموران کلانتري 11 

شهرکرد قرار گرفت.
وي افزود: ماموران پس از استماع اظهارات شاکي و انجام کار 
اطلاعاتي دقیق ضمن کسب مجوز قضایي خودرو سارق را در یکي از 

خیابان هاي شهرکرد شناسایي و تحت تعقیب قرار دادند.
موسوی خاطرنشان کرد: پس از تعقیب و گریز طولاني ماموران 

با استفاده از شگردهاي پلسي موفق به توقیف خودرو و دستگیري 
متهم شدند.

فرمانده انتظامي شهرستان شهرکرد ادامه داد: متهم که سابقه 
هفت فقره سرقت در پرونده خود داشت در بازجویي فني پلیس به 
سرقت به عنف و مخدوش کردن پلاک خودرو براي فرار از چنگال 

قانون اعتراف کرد.
وی در پایان با اشاره به معرفي متهم به مرجع قضایي از عموم 
شهروندان به ویژه متصدیان صنوف خواست: در صورت مشاهده 
افراد مضنون به سرقت در اطراف محل کسب خود بلافاصله مراتب 

را به مرکز فوریت هاي پلیسي 110 گزارش کنند.


